

THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA HEEP WOH COLLEGE 中華基督教會協和書院

2020-2021 Circular No.45 (第四十五號通告) 171 PO KONG VILLAGE RD., TSZ WAN SHAN, KLN., HKSAR 香港丸龍慈雲山蒲崗村道一七一號

Tel 電話: 2323 4265 Fax 傳真: 2323 3258

E-mail: info@ccchwc.edu.hk

Homepage: http://www.ccchwc.edu.hk

Dear Parents/Guardians,

21st May, 2021

Senior secondary class structure and elective subject combinations

In response to the optimising measures of the Senior Secondary (SS) Core Subjects proposed by the Education Bureau (EDB), the SS class structure and elective subject combinations announced earlier will be adjusted. The arrangement will be effective at S4 in the 2021/2022 school year. For details, please refer to the attachment.

On 21st May 2021 (Friday), all S3 students were informed of the finalized SS class structure and elective subject combinations in a talk. For your reference, the video of the talk can be accessed by scanning the QR code below.



In addition, to facilitate S3 students in elective subject selection based on the adjusted elective subject combinations, a trial subject selection will be conducted. Students are requested to upload the trial subject selection form to the form-based Google Classroom on or before 4th June 2021 (Friday). The results will be released in the class-based Google Classroom on 8th June 2021 (Tuesday). On the same day, the genuine elective subject selection form will be posted in the form-based Google Classroom. The form submission date and result release date will be 2nd July 2021 (Friday) and 17th July 2021 (Saturday) respectively.

Kindly acknowledge receiving and sign this circular via Parent App by 28th May 2021 (Friday). Should you have any enquiries, please contact Ms. Tin Yuen Shan, the Vice-principal, at 2323 4265.

Yours faithfully,

Dr. Chu Kai Wing

Principal

各位家長/監護人:

高中班級結構及選修科目組合

因應教育局(EDB)宣布的高中核心科目優化措施,本校高中班級結構及選修科目組合將有所修訂。有關修訂將於 2021/2022 學年的中四生效。詳情請參閱附件。

2021年5月21日(星期五),本校安排講座向全體中三學生講解修訂後的班級結構和選修科目組合。家長可掃描以下二維碼連結該講座影片,以作參考。



此外,為了讓中三學生更了解修訂後的選科組合安排,本校將進行模擬選科,同學可按修訂後的組合選科。學生需於 2021 年 6 月 4 日(星期五)或之前,將填妥的模擬選科表上載到級本 Google 課堂。模擬選科結果將於 2021 年 6 月 8 日(星期二)在班本 Google 課堂發放。同日亦會於級本 Google 課堂派發正式選科表。選科表提交日期和結果公布日期分別為 2021 年 7 月 2 日(星期五)和 2021 年 7 月 17 日(星期六)。

請於 2021 年 5 月 28 日(星期五)或以前登入家長應用程式,簽署本電子通告。 如有任何疑問,請致電 2323 4265 聯絡本校田婉珊副校長。

此致

貴家長

校長 朱啟榮 博士 謹啟

二零二一年五月二十一日

本通告可參閱本校網頁 (http://www.ccchwc.edu.hk) Archives / Letter to Parents

CCC Heep Woh College NSS subject combination 2021-2024

S4 (2021-2022)

Subjects	Number of lessons per cycle in each class						
	A (3X)	B (3X)	C (3X)	D (3X)	E (2X1M)		
		ore subject	S				
English Language	6	6	6	6	7		
Chinese Language	6	6	6	6	7		
Mathematics (Comp.)	6	6	6	6	6		
Citizenship and social development	3	3	3	3	3		
	Ele	ective subje	cts				
X1: (mixed classes)	Biology / Physics / C. History / Economics / HMSC / ICT						
	6						
X2: (mixed classes)	Physics / Chemistry / BAFS / History / C. Lit. / VA						
	6						
X3:	Geography	Biology	Chemistry	Economics	M2		
	6	6	6	6	4		
	C	ther subject	S				
Humanistic Education	4	4	4	4	4		
Language Across	1	1	1	1	1		
Curriculum							
Physical Education	2	2	2	2	2		
Christianity and Life /							
Career and Life	2	2	2	2	2		
Planning							
Total	48	48	48	48	48		

CCC Heep Woh College NSS subject combination 2021-2024

S5 (2022-2023)

Subjects	Number of lessons per cycle in each class					
	A (3X)	B (3X)	C (3X)	D (3X)	E (2X1M)	
		ore subject	S			
English Language	7	7	7	7	8	
Chinese Language	7	7	7	7	7	
Mathematics (Comp.)	6	6	6	6	6	
Citizenship and social development	3	3	3	3	3	
	Ele	ective subjective	ets			
X1: (mixed classes)	Biology / Physics / C. History / Economics / HMSC / ICT					
	7					
X2: (mixed classes)	Physics / Chemistry / BAFS / History / C. Lit. / VA					
	7					
X3:	Geography	Biology	Chemistry	Economics	M2	
	7	7	7	7	4	
	C	ther subject	.S			
Physical Education	2	2	2	2	2	
Humanistic Education					2	
Christianity and Life /						
Career and Life	2	2	2	2	2	
Planning						
Total	48	48	48	48	48	

CCC Heep Woh College NSS subject combination 2021-2024

S6 (2023-2024)

Subjects	Number of lessons per week in each class						
	A (3X)	B (3X)	C (3X)	D (3X)	E (2X1M)		
	(Core subjec	ts				
English Language	7	7 .	7	7	8		
Chinese Language	7	7	7	7	7		
Mathematics (Comp.)	6	6	6	6	6		
Citizenship and social development	3	3	3	3	3		
	El	ective subje	ects				
X1: (mixed classes)	Biology / Physics / C. History / Economics / HMSC / ICT						
	7						
X2: (mixed classes)	Physics / Chemistry / BAFS / History / C. Lit. / VA 7						
X3:	Geography	Biology	Chemistry	Economics	M2		
	7	7	7	7	6		
	Other Le	earning Exp	periences				
Physical Education	2	2	2	2	2		
Christianity and Life /							
Career and Life	2	2	2	2	2		
Planning							
Total	48	48	48	48	48		